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Referat fra 
Generalforsamling 

 
Onsdag d. 16. februar 2021, kl. 16.30, i mødelokalet, 

Grundtvigskirken 
 

Der blev serveret flødeboller 
 

1. Valg af ordstyrer (det må ikke være et medlem af bestyrelsen) samt referent 
Oluf blev valgt som ordstyrer. Anne blev valgt som referent. 

 
2. Formandens beretning 

Heidi fremlagde beretningen – vedlagt som bilag  
 

3. Fremlæggelse af regnskabet  
Sarah fremlagde regnskabet og konstaterede, at vi har et behageligt overskud, dels 
fordi koraktiviteterne har været begrænsede og fordi MOF(Musisk Oplysnings 
Forbund) har tilbageført korlederens løn. 
Regnskabet blev godkendt. 

 
4. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 
 

5. Det årlige valg.  
 
a) Valg af formand (kun i ulige år) for en 2-årig periode. 

Heidi ønskede ikke at fortsætte som formand, men da der ikke var 
andre emner, indvilligede hun i at fortsætte. 

 
b) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode. 

Sarah og Anne var villige til at modtage genvalg, hvorimod Else 
ikke ønskede at fortsætte og i stedet valgtes Rie. 

 
c) Valg af 1 revisor for 1 år. 

Da Bente Gravengaard ikke ønskede genvalg, valgtes i stedet 
Oluf Dragsbo. 

 
d) Valg af 1 revisorsuppleant for 1 år. 

Birthe? blev valgt til suppleant. 
 

6. Fastsættelse af kontingent. 
Kontingentet fortsætter uændret 400,- kr. halvårligt 

 
7. Eventuelt 

v Flere tilkendegav, at de gerne stiller op, hvis bestyrelsen måtte have brug for 
et par ekstra hænder. 

v Der er planer om at afholde workshop med en udefra kommende korleder – 
workshop afholdes typisk en lørdag (fx fra 10-16) 

v Der var forslag om at mødes og synge med andre kor ligesom det blev 
foreslået, at man ved de ugentlige korprøver kunne komme med forslag og 
ideer til aktiviteter for koret. 

v Lasse efterlyste flere nye sange og Heidi sagde, at Charlotte var i fuld gang 
med nye sange, men at det også var vigtigt, at vi stadig havde sange, som vi 
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kendte, når vi skulle ud at give koncert, da det tager tid at lære mange nye 
sange. 

v Helle mente, at det ikke altid var rimeligt, at Alterne skulle have den svære 
stemme, men at de også engang imellem kunne have melodistemmen. 

v Flere af de nye medlemmer efterlyste mere introduktion til sangene. 
 

Bilag: Formandens beretning  


